



اعلان نتائج اجتماع مجلس ادارة الخليجية للاستثمارات العامة

دبي، 28 مارس 2013 - الخليجية للاستثمارات العامة تعلن في اجتماع مجلس ادارتها الذي انعقد في 27 مارس 2013 أنها قد دفعت مسبقاً جزء من التزامتها البنكية التي تستحق في شهر ديسمبر 2013 للبنوك الدائنة. جاء ذلك نتيجة تحسن كبير في التدفقات النقدية للشركة الناتجة من الإيرادات العادية فضلاً عن بيع المباني المنجزة، مما مكن الشركة من التسديد المبكر لالتزاماتها.

وأعلن المجلس كذلك أنه تم البدء في انشاء اربعة مشاريع عقارية جديدة؛ اثنين منهم في "واحة دبي السيليكون" واثنين في مدينة دبي الرياضية.

وافاد مجلس الادارة في اجتماعه بأن الشركة حققت خلال عام 2012 أرباحاً إجمالية قدرها 346 مليون درهم. في حين انه بعد احتساب خسائر غير نقدية ناتجة عن التدني في اعادة تقييم الشقق السكنية المعاد حيازتها ومخصصات الذمم المدينة، فقد بلغت خسائرها ما مقداره 292 مليون درهم (مقابل خسائر 1,078 مليون درهم لعام 2011). هذا وقد حافظت الشركة على نفس مستوى إيراداتها لعام 2012 والتي بلغت 1,983 مليون درهم (مقابل 1,983 مليون درهم لعام 2011). على صعيد متصل بلغت حقوق الملكية ما مقداره 1,245 مليون درهم، علماً بأن رأسمال الشركة 1,791 مليون درهم.

كما صرح مجلس الادارة ايضاً عن بيع شركتين من اصل 27 شركة عاملة مملوكة للخليجية، وان حصيلة البيع سيرفد الشركة بمزيد من التدفقات النقدية و الارباح لعام 2013.

كما صادق مجلس الادارة على الموازنة التقديرية للشركة لعام 2013 ، والتي تشير الى تحقيق صافي أرباح تزيد عن 200 مليون درهم.



GGICO BOARD MEETING ANNOUNCEMENT

Dubai, March 28, 2013 – Gulf General Investment Co. PSC (GGICO) announced in its Board Meeting of 27th March 2013 that the company has made a partial pre-payment of its December 2013 obligation to the banks. The cash flow of the company has improved considerably from regular revenue as well as from sale of completed buildings, which enabled the company for pre-settlement.

The Board further announced that it has started construction of 4 new projects; 2 in Dubai Silicon Oasis and another 2 in Dubai Sports City.

GGICO, in its Board Meeting reported that for full year of 2012, the company made a Gross profit of Dhs. 346million and after accounting for impairment on revaluation on repossessed apartments and provision on receivables, the company reported a loss of Dhs. 292million (2011 loss Dhs. 1,078 million).

The revenue for the year 2012 remains the same at Dhs. 1,983 million (2011 revenue Dhs. 1,983million).

The shareholders equity, after the above losses is Dhs. 1,245 million. The share capital of the company is Dhs. 1,791 million.

The company further announced exit of 2 of its subsidiaries out of the 27 operating subsidiaries. The exit sale will further improve the cashflow and profit for the year 2013.

The Board also approved 2013 budget, in which the Company is expected to achieve the net profit of more than Dhs. 200 million.